
 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 

П Р О Т О К О Л 

засідання з питань промислової політики, підприємництва, транспортної 

інфраструктури, водногосподарського комплексу, енергетики та 

енергозбереження, зв’язку та цифровізації 
                                  

                                                        

 

від 21 червня 2024 року Миколаїв № 20 

 

                                                  Початок: 11:00 

  

Всього членів постійної комісії – 9 чол. 

 

Головуючий: Кухта І. 
 

Присутні: Кіч І., Кухта І., Олабін В., Порхун В., Шевченко В., Шульгач С. 
 

Відсутні: Кукуруза О., Миронова В., Фат’янов А. 
 

Запрошені: Григорʼєва С. – виконувач обовʼязків директора департаменту 

містобудування, архітектури, капітального будівництва та 

супроводження проєктів розвитку обласної військової адмі-

ністрації; 

Іваніна О. – заступник начальника відділу обліку, контролю, 

оренди майна спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Миколаївської області виконавчого апарату 

обласної ради; 

Лабарткава Т. – керуючий справами виконавчого апарату 

обласної ради. 

 

В засіданні постійної комісії прийняли участь голова Миколаївської 

обласної ради Табунщик А., депутат обласної ради, член постійної комісії 

обласної ради з питань соціальної політики, охорони здоров'я, материнства, 

дитинства, захисту прав учасників і ветеранів АТО/ООС та їхніх сімей, гендерної 

рівності Федорова С. 

Кухта І. проінформував присутніх членів комісії, що їм надіслані матеріали 

засідання комісії обласної ради, а саме: проєкт порядку денного засідання 

постійної комісії, документи та інформацію, які стосуються питань проєкту 

порядку денного. 
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Кухта І. запропонував включити до порядку денного питання про хід 

виконання Регіональної програми розвитку автомобільних доріг загального 

користування Миколаївської області. 

Олабін В. запропонував включити до порядку денного питання про звіт 

заступника начальника обласної військової адміністрації, який відповідає за 

галузь охорони здоров’я, про стан реалізації державної політики в галузі охорони 

здоров’я відповідно до повноважень. 

Далі, Кухта І. проінформував членів постійної комісії, що до Закону України 

«Про місцеве самоврядування в Україні» внесені зміни щодо забезпечення 

прозорості місцевого самоврядування, і починаючи з сьогоднішнього засідання 

комісії буде проводитись поіменне голосування під час прийняття рішень (зміни 

набрали чинність з 15.05.2024). 

За результатами обговорення, Кухта І. запропонував затвердити порядок 

денний засідання постійної комісії разом із його пропозицією та пропозицією 

Олабіна І. 

Зазначене питання поставлено на голосування.  
 

Проведено поіменне голосування:  

 Кіч І. – за; 

 Кухта І. – за; 

 Олабін В. – за;  

 Порхун В. – за;  

 Шевченко В. – за;  

 Шульгач С. – за. 

Підсумки поіменного голосування:  

 усього проголосували – 6, 

з них: 

«за» - 6; 

«проти» - 0; 

«утримались» - 0; 

«не голосували» - 0. 

ВИРІШИЛИ: затвердити запропонований порядок денний 

засідання постійної комісії обласної ради.  

 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Про внесення змін і доповнень до Програми економічного і соціального 

розвитку Миколаївської області на 2024 рік. 

Доповідач: Григорʼєва С. – виконувач обовʼязків директора департаменту 

містобудування, архітектури, капітального будівництва та 

супроводження проєктів розвитку обласної військової адмі-

ністрації. 
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2. Про внесення змін та доповнень до Регламенту Миколаївської обласної 

ради восьмого скликання. 

Доповідач: Лабарткава Т. – керуючий справами виконавчого апарату 

обласної ради. 

3. Про внесення змін та доповнень до Положення про постійні комісії 

Миколаївської обласної ради восьмого скликання. 

Доповідач: Лабарткава Т. – керуючий справами виконавчого апарату 

обласної ради. 

4. Про призначення директора  КНП «Миколаївська обласна клінічна 

лікарня» Миколаївської обласної ради. 

Доповідач: Лабарткава Т. – керуючий справами виконавчого апарату 

обласної ради. 

5. Про виключення об’єктів з Переліку об’єктів спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської області, які підлягають 

приватизації. 

Доповідач: Лабарткава Т. – керуючий справами виконавчого апарату 

обласної ради. 

6. Про закріплення на праві господарського відання нерухомого майна, 

що належить до спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Миколаївської області, за Комунальним підприємством «Миколаївська 

обласна варта». 

Доповідач: Лабарткава Т. – керуючий справами виконавчого апарату 

обласної ради. 

7. Про включення до Переліку другого типу об’єктів нерухомого майна 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської 

області, які передається в оренду без проведення аукціону. 

Доповідач: Іваніна О. – заступник начальника відділу обліку, контролю, 

оренди майна спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Миколаївської області виконавчого апарату 

обласної ради. 

8. Про хід виконання Регіональної програми розвитку автомобільних 

доріг загального користування Миколаївської області. 

Доповідач: Кухта І. – голова постійної комісії обласної ради з питань 

промислової політики, підприємництва, транспортної 

інфраструктури, водногосподарського комплексу, енергетики та 

енергозбереження, зв’язку та цифровізації. 

9. Про звіт заступника начальника обласної військової адміністрації, який 

відповідає за галузь охорони здоров’я, про стан реалізації державної політики 

в галузі охорони здоров’я відповідно до повноважень. 

Доповідач: Олабін В. – член постійної комісії обласної ради з питань 

промислової політики, підприємництва, транспортної 
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інфраструктури, водногосподарського комплексу, енергетики та 

енергозбереження, зв’язку та цифровізації. 

 

 

1. СЛУХАЛИ: виконувача обов’язків директора департаменту 

містобудування, архітектури, капітального будівництва та супроводження 

проєктів розвитку обласної військової адміністрації Григорʼєву С. про 

необхідність внесення змін і доповнень до Програми економічного і соціального 

розвитку Миколаївської області на 2024 рік. 
 

ВИСТУПИЛИ: Кухта І. 
 

За результатами обговорення, Кухта І. запропонував внести питання на 

розгляд двадцять другої позачергової сесії обласної ради восьмого скликання. 

Пропозицій та зауважень від членів комісії не надійшло. Кухта І. поставив 

на голосування оголошений ним проєкт висновків. 
 

Проведено поіменне голосування:  

 Кіч І. – за; 

 Кухта І. – за; 

 Олабін В. – за; 

 Порхун В. – за; 

 Шевченко В. – за; 

 Шульгач С. – за. 

Підсумки поіменного голосування:  

 усього проголосували – 6, 

з них: 

«за» - 6; 

«проти» - 0; 

«утримались» - 0; 

«не голосували» - 0. 

ВИРІШИЛИ: внести питання на розгляд двадцять другої 

позачергової сесії обласної ради восьмого 

скликання. 

 

2. СЛУХАЛИ: керуючу справами виконавчого апарату обласної ради 

Лабарткаву Т. про необхідність внесення змін та доповнень до Регламенту 

Миколаївської обласної ради восьмого скликання. 
 

ВИСТУПИЛИ: Кухта І. 
 

За результатами обговорення, Кухта І. запропонував внести питання на 

розгляд двадцять другої позачергової сесії обласної ради восьмого скликання. 

Пропозицій та зауважень від членів комісії не надійшло. Кухта І. поставив 

на голосування оголошений ним проєкт висновків. 
 

Проведено поіменне голосування:  
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 Кіч І. – за; 

 Кухта І. – за; 

 Олабін В. – за; 

 Порхун В. – за; 

 Шевченко В. – за; 

 Шульгач С. – за. 

Підсумки поіменного голосування:  

 усього проголосували – 6, 

з них: 

«за» - 6; 

«проти» - 0; 

«утримались» - 0; 

«не голосували» - 0. 

ВИРІШИЛИ: внести питання на розгляд двадцять другої 

позачергової сесії обласної ради восьмого 

скликання. 

 

3. СЛУХАЛИ: керуючу справами виконавчого апарату обласної ради 

Лабарткаву Т. про необхідність внесення змін та доповнень до Положення про 

постійні комісії Миколаївської обласної ради восьмого скликання. 
 

ВИСТУПИЛИ: Кухта І., Олабін В., Федорова С. 
 

За результатами обговорення, Кухта І. запропонував внести питання на 

розгляд двадцять другої позачергової сесії обласної ради восьмого скликання. 

Кухта І. поставив на голосування оголошений ним проєкт висновків. 
 

Проведено поіменне голосування:  

 Кіч І. – за; 

 Кухта І. – за; 

 Олабін В. – за; 

 Порхун В. – за; 

 Фат’янов А. – за; 

 Шевченко В. - за 

 Шульгач С. – за. 

Підсумки поіменного голосування:  

 усього проголосували – 6, 

з них: 

«за» - 6; 

«проти» - 0; 

«утримались» - 0; 

«не голосували» - 0. 

ВИРІШИЛИ: внести питання на розгляд двадцять другої 

позачергової сесії обласної ради восьмого 

скликання. 
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4. СЛУХАЛИ: керуючу справами виконавчого апарату обласної ради 

Лабарткаву Т. про призначення директора КНП «Миколаївська обласна клінічна 

лікарня» Миколаївської обласної ради. 
 

ВИСТУПИЛИ: Кухта І., Федорова С. 
 

За результатами обговорення, Кухта І. запропонував внести питання на 

розгляд двадцять другої позачергової сесії обласної ради восьмого скликання. 

Кухта І. поставив на голосування оголошений ним проєкт висновків. 
 

Проведено поіменне голосування:  

 Кіч І. – за; 

 Кухта І. – за; 

 Олабін В. – за; 

 Порхун В. – за; 

 Шевченко В. – за; 

 Шульгач С. – за. 

Підсумки поіменного голосування:  

 усього проголосували – 6, 

з них: 

«за» - 6; 

«проти» - 0; 

«утримались» - 0; 

«не голосували» - 0. 
 

ВИРІШИЛИ: внести питання на розгляд двадцять другої 

позачергової сесії обласної ради восьмого 

скликання. 

 

5. СЛУХАЛИ: керуючу справами виконавчого апарату обласної ради 

Лабарткаву Т. про виключення об’єктів з Переліку об’єктів спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської області, які підлягають 

приватизації. 
 

ВИСТУПИЛИ: Кухта І., Порхун В., Табунщик А., Олабін В. 
 

Порхун В. запропонував внести питання на розгляд двадцять другої 

позачергової сесії обласної ради восьмого скликання за умови заслуховування на 

Президії обласної ради інформації департаменту економічного розвитку та 

регіональної політики Миколаївської обласної військової адміністрації як органу 

приватизації щодо заходів, які ним вживались щодо приватизації нерухомого 

майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської 

області, що розташоване у м. Миколаєві за адресами: вул. Нікольська, 44 та 

вул. Нікольська, 46. 

Олабін В. наполягав на заслуховуванні цією інформації на пленарному 

засіданні обласної ради під час розгляду цього питання. 
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За результатами обговорення, Кухта І. поставив на голосування питання про 

внесення питання на розгляд двадцять другої позачергової сесії обласної ради 

восьмого скликання із заслуховуванням на сесії обласної ради інформації 

департаменту економічного розвитку та регіональної політики Миколаївської 

обласної військової адміністрації як органу приватизації щодо заходів, які ним 

вживались щодо приватизації нерухомого майна спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської області, що розташоване 

у м. Миколаєві за адресами: вул. Нікольська, 44 та вул. Нікольська, 46. 
 

Проведено поіменного голосування:  

 Кіч І. – за; 

 Кухта І. – за; 

 Олабін В. – за; 

 Порхун В. – за; 

 Шевченко В. – за; 

 Шульгач С. – за. 

Підсумки поіменного голосування:  

 усього проголосували – 6, 

з них: 

«за» - 6; 

«проти» - 0; 

«утримались» - 0; 

«не голосували» - 0. 
 

ВИРІШИЛИ: внесення питання на розгляд двадцять другої 

позачергової сесії обласної ради восьмого скли-

кання із заслуховуванням на сесії обласної ради 

інформації департаменту економічного розвитку та 

регіональної політики Миколаївської обласної 

військової адміністрації як органу приватизації 

щодо заходів, які ним вживались щодо приватизації 

нерухомого майна спільної власності терито-

ріальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської 

області, що розташоване у м. Миколаєві за адре-

сами: вул. Нікольська, 44 та вул. Нікольська, 46. 

 

6. СЛУХАЛИ: керуючу справами виконавчого апарату обласної ради 

Лабарткаву Т. про закріплення на праві господарського відання нерухомого 

майна, що належить до спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Миколаївської області, за Комунальним підприємством «Миколаївська обласна 

варта». 
 

ВИСТУПИЛИ: Кухта І., Порхун В., Табунщик А., Олабін В. 
 

За результатами обговорення, Кухта І. запропонував внести питання на 

розгляд двадцять другої позачергової сесії обласної ради восьмого скликання. 
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Пропозицій та зауважень від членів комісії не надійшло. Кухта І. поставив 

на голосування оголошений ним проєкт висновків. 
 

Проведено поіменне голосування:  

 Кіч І. – утримався; 

 Кухта І. – за; 

 Олабін В. – за; 

 Порхун В. – утримався; 

 Шевченко В. – за; 

 Шульгач С. – за; 

Підсумки поіменного голосування:  

 усього проголосували – 6, 

з них: 

«за» - 4; 

«проти» - 0; 

«утримались» - 2; 

«не голосували» - 0. 
 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 

 

7. СЛУХАЛИ: заступник начальника відділу обліку, контролю, оренди 

майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської 

області виконавчого апарату обласної ради Іваніну О. про необхідність 

включення до Переліку другого типу об’єктів нерухомого майна спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської області, які 

передається в оренду без проведення аукціону. 
 

ВИСТУПИЛИ: Кухта І. 
 

За результатами обговорення, Кухта І. запропонував внести питання на 

розгляд двадцять другої позачергової сесії обласної ради восьмого скликання. 

Пропозицій та зауважень від членів комісії не надійшло. Кухта І. поставив 

на голосування оголошений ним проєкт висновків. 
 

Проведено поіменне голосування:  

 Кіч І. – за; 

 Кухта І. – за; 

 Олабін В. – за; 

 Порхун В. – за; 

 Шевченко В. – за; 

 Шульгач С. – за. 

Підсумки поіменного голосування:  

 усього проголосували –6 , 

з них: 
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«за» - 6; 

«проти» - 0; 

«утримались» - 0; 

«не голосували» - 0. 

ВИРІШИЛИ: внести питання на розгляд двадцять другої 

позачергової сесії обласної ради восьмого 

скликання. 

 

8. СЛУХАЛИ: голову постійної комісії обласної ради з питань з питань 

промислової політики, підприємництва, транспортної інфраструктури, 

водногосподарського комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та 

цифровізації Кухту І. про необхідність заслуховування інформації про хід 

виконання Регіональної програми розвитку автомобільних доріг загального 

користування Миколаївської області. 
 

ВИСТУПИЛИ: Кухта І. 
 

За результатами обговорення, Кухта І. запропонував внести питання на 

розгляд сесії обласної ради восьмого скликання з цього питання. 

Пропозицій та зауважень від членів комісії не надійшло. Кухта І. поставив 

на голосування оголошений ним проєкт висновків. 
 

Проведено поіменне голосування:  

 Кіч І. – за; 

 Кухта І. – за; 

 Олабін В. – за; 

 Порхун В. – за; 

 Шевченко В. – за; 

 Шульгач С. – за. 

Підсумки поіменного голосування:  

 усього проголосували – 6, 

з них: 

«за» - 6; 

«проти» - 0; 

«утримались» - 0; 

«не голосували» - 0. 
 

ВИРІШИЛИ: внести питання на розгляд сесії обласної ради 

восьмого скликання.  

 

9. СЛУХАЛИ: члена постійної комісії обласної ради з питань з питань 

промислової політики, підприємництва, транспортної інфраструктури, 

водногосподарського комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та 

цифровізації Олабіна В. про необхідність заслуховування звіту заступника 

начальника обласної військової адміністрації, який відповідає за галузь охорони 
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здоров’я, про стан реалізації державної політики в галузі охорони здоров’я 

відповідно до повноважень. 
 

ВИСТУПИЛИ: Кухта І., Порхун В., Табунщик А., Федорова С. 
 

За результатами обговорення, Кухта І. запропонував підтримати висновки 

постійної комісії обласної ради з питань соціальної політики, охорони здоров'я, 

материнства, дитинства, захисту прав учасників і ветеранів АТО/ООС та їхніх 

сімей, гендерної рівності стосовно заслуховування звіту заступника начальника 

обласної військової адміністрації, який відповідає за галузь охорони здоров’я, 

про стан реалізації державної політики в галузі охорони здоров’я відповідно до 

повноважень, та поставив питання на голосування. 
 

Проведено поіменне голосування:  

 Кіч І. – за; 

 Кухта І. – за; 

 Олабін В. – за; 

 Порхун В. – за; 

 Шевченко В. – за; 

 Шульгач С. – за. 

Підсумки поіменного голосування:  

 усього проголосували – 6, 

з них: 

«за» - 6; 

«проти» - 0; 

«утримались» - 0; 

«не голосували» - 0. 

ВИРІШИЛИ: підтримати висновки постійної комісії обласної 

ради з питань соціальної політики, охорони 

здоров'я, материнства, дитинства, захисту прав 

учасників і ветеранів АТО/ООС та їхніх сімей, 

гендерної рівності стосовно заслуховування звіту 

заступника начальника обласної військової 

адміністрації, який відповідає за галузь охорони 

здоров’я, про стан реалізації державної політики в 

галузі охорони здоров’я відповідно до 

повноважень. 

 

 

 

 

Голова постійної комісії  

обласної ради        Іван КУХТА 


